國立高雄餐旅大學 餐旅專題講座申請單
National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism 
Application Form for Hospitality and Tourism Special Lecture Series
       學期             系（班級）
       Semester        Department / Class
112.04.26修
跨領域內涵包括「時尚美學」、「智慧應用」及「經營管理」，每個領域應至少辦理2次。
The interdisciplinary content includes "Fashion Aesthetics," "AI Applications," and "Business Management," with each field requiring a minimum of two sessions to be conducted.
	序號
Number
	日 期
節 次
Dates / 
Period
	服 務 單 位
Company / Organization
	職   位
Position
	姓  名
Name
	講座
辦理方式
Presenting
	演 講 領 域/題 目
Topics of the Lecture
	預計經費（元）
Estimated Budget

	1
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上Online
☐實體In-person
	時尚美學Fashion Aesthetic：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
	範例e.g.：
1. 鐘點費Hourly Fee：2,000*3=6,000

2. 二代健保費Health Insurance：6,000*0.0191=115
3. 交通費Transportation Fee：1,490*2=2,980

	2
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上Online
☐實體In-person
	時尚美學Fashion Aesthetic：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
	

	3
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上Online
☐實體In-person
	智慧應用AI Applications：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
	

	4
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上Online
☐實體In-person
	智慧應用AI Applications：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
	

	5
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上Online
☐實體In-person
	經營管理Business Management：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
	

	6
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上Online
☐實體In-person
	經營管理Business Management：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
	

	7
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上Online
☐實體In-person
	☐時尚美學Fashion Aesthetic：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐智慧應用AI Application：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐經營管理Business Management：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐其他Others：＿＿＿＿＿＿
	

	8
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上 Online
☐實體In-person
	☐時尚美學Fashion Aesthetic：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐智慧應用AI Application：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐經營管理Business Management：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐其他Others：＿＿＿＿＿＿
	

	9
	Date: _____
Period: ____
	
	
	
	☐線上Online
☐實體In-person
	☐時尚美學Fashion Aesthetic：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐智慧應用AI Application：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐經營管理Business Management：
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
☐其他Others：＿＿＿＿＿＿
	

	合  計
	


	系所單位
Department
	系所屬學院
School
	教務處
Academic Affairs Office
	主計室
Accounting Office
	校長
President

	
	
	註冊課務組
Registration and Curriculum Section
	進修教務組
Academic Affairs Section
	教學發展中心
Teaching and Learning Development Center
	
	

	
	
	
	
	
	
	


註：
1. 每學期餐旅講座以9次為限，並以業界講師為主，校內教師恕不得為受邀對象。講師以本國人士為原則，若講師為國外學者可以線上方式辦理講座，惟線上辦理講座次數以不超過全部次數三分之一為限。
2. 餐旅講座課程規劃，最遲應於每學期開學後2週內提出講座申請單。
3. 為簡化公文流程，提高行效率，以此表代替簽呈陳核。
4. 奉核後，請影印1份送主計室、1份送教務處註冊課務組、1份送教務處教學發展中心留存。
5. 奉核後，若有異動，請影印1份並於核銷時請填寫異動資料，並請承辦人、主管及教務處教學發展中心核章。
Notes:

1. The number of Hospitality and Tourism lectures is limited to a maximum of 9 per semester, primarily featuring industry professionals. Internal faculty members are not eligible as invited speakers. As a general guideline, local speakers should be prioritized, and in the case of foreign scholars, online lectures can be arranged. However, the number of online lectures should not exceed one-third of the total number of lectures.

2. The planning of Hospitality and Tourism lecture courses should submit the lecture application form within 2 weeks after the start of each semester.

3. This form replaces the need for a separate approval document, aiming to streamline administrative processes and improve efficiency.

4. After approval, please make 1 copy for the Accounting Office, 1 copy for the Registration and Curriculum Section in the Academic Affairs Office, and 1 copy for the Teaching and Learning Development Center in the Academic Affairs Office, which will be retained for record-keeping.

5. If there are any changes after approval, please make 1 copy and fill in the modification details during the verification process. The form should be signed by the responsible person, supervisor, and the Teaching and Learning Development Center in the Academic Affairs Office.
國立高雄餐旅大學 餐旅專題講座異動申請單
National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism 

Application Form for Hospitality and Tourism Special Lecture Series
       學期             系（班級） 
       Semester       Department / Class 
跨領域內涵包括「時尚美學」、「智慧應用」及「經營管理」，每個領域應至少辦理2次。
The interdisciplinary content includes "Fashion Aesthetics," "AI Applications," and "Business Management," with each field requiring a minimum of two sessions to be conducted.
	
	日期
Dates
	服務單位
Company / Organization
	職位
Position
	姓名
Name 
	講座
辦理方式
Presenting
	演 講 領 域 / 題 目
Topics of the Lecture
	經費
Estimated Budget

	異動前
Before the Changes
	
	
	
	
	☐線上online
☐實體In-person
	☐時尚美學Fashion Aesthetic：
＿＿＿＿＿＿＿
☐智慧應用AI Application：
＿＿＿＿＿＿＿
☐經營管Business Management：
＿＿＿＿＿＿
☐其他Others：＿＿＿＿＿＿
	

	異動後
After the Changes
	
	
	
	
	☐線上online
☐實體In-person
	☐時尚美學Fashion Aesthetic：
＿＿＿＿＿＿＿
☐智慧應用AI Application：
＿＿＿＿＿＿＿
☐經營管Business Management：
＿＿＿＿＿＿
☐其他Others：＿＿＿＿＿＿
	

	請填列異動後各領域辦理之次數：時尚美學＿＿＿次、智慧應用＿＿＿次、經營管理＿＿＿次、其他＿＿＿次。
Please provide the revised number of sessions for each field after the changes.: Fashion Aesthetic:    , AI Application    , Business Management    , Others     .

	承辦人：                單位主管：                  教務處教學發展中心：
Person in Charge:             Supervisor:                  Teaching and Learning Development Center:


註：若本表格不敷使用時，請自行增列。
Note: please add additional columns as needed.
附件一


教發中心建議修正版本


Attachment 1: Proposed Revised Version by TLD








